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Van het bestuur, door Teus Hoogerwaard, voorzitter 
U kent het ook wel, de eerste dagen van januari geven we elkaar met regelmaat ‘de beste  
wensen’ mee. Maar dan komt de discussie ook wel eens los: tot wanneer blijf je dat doen...  
Ach ja, je ziet sommige mensen nu eenmaal niet elke dag, zo ook met onze 'ChristenUnie 
vrienden.' We schrijven al weer februari 2012 en toch nog maar even: alle goeds toegewenst  
voor het komende jaar! Een jaar waarin al weer veel op stapel staat, een jaar van crisis, van 
duidelijkheid rondom de herindeling, het jaar van het rijden over de nieuwe rondweg bij Gouderak, 
en het jaar van nog zo heel veel andere zaken.  
De fractie zal er alles aan doen om uw en onze belangen te behartigen; niet op eigen kracht, maar 
gedragen door uw steun en gebed. Als we zo met elkaar ChristenUnie zijn, dan is het goed! 
 
Van de fractie, door Elisabeth van Zijl, fractievoorzitter 
Schadelijke dijk… 
De dijk tussen Gouda en Ouderkerk a/d IJssel blijft onderwerp van gesprek. Door het aanbrengen 
van snelheidsbeperkende maatregelen in de vorm van verkeersdrempels, is de gemiddelde – 
gemeten – snelheid nu zo’n 65 km/u. (gemeten op verschillende momenten op de dag en 
verschillende dagen). Daarmee mogen we tevreden zijn. Hoewel het nog altijd beter kan natuurlijk. 
De ChristenUnie heeft afgelopen zomer al bezwaar aangetekend tegen de hoogte van de 
drempels tussen Gouderak en Gouda. Met name voor de bus,  ambulances en brandweerauto’s 
zijn deze te hoog. Zeker als er met spoed en dus grote snelheid overheen gereden moet worden. 
Nu is gebleken dat het verwijderen van de middenstreep op het wegdek ook voor problemen zorgt. 
Door de ongelijkheid in het wegdek is het extra gevaarlijk voor motorrijders. Ook de fiets-
suggestiestroken aan de linker en rechterkant geven problemen. Jonge fietsers vinden het eng om 
binnen de lijnen te moeten blijven, zeker wanneer er ook geparkeerd is langs de dijk en de 
afmetingen van de strook wisselen nog al. Ook is er onduidelijkheid ontstaan voor automobilisten 
waar ze moeten rijden; in het midden of uiterst rechts? Kortom er blijft nog steeds het nodige te 
verbeteren. Nu hebben wij begrepen dat het HoogHeemraadschap de dijk opnieuw onder handen 
zal nemen en nieuw asfalt zal aanbrengen. Houdt u de kranten in de gaten, want er komt een kans 
om te laten weten wat u er van vindt. Ook wij zullen ons blijven inzetten voor een veilige dijk. 
Concreet is dit momenteel ook het weggedeelte ter hoogte van de ZWR. Het asfalt is hier heel 
slecht en zeker met de strenge vorst wordt het asfalt nog slechter en zorgt dus voor een 
gevaarlijke situatie, met name voor fietsers in het donker. Dit heeft beslist onze aandacht en wij 
brengen dit dan ook regelmatig onder de aandacht van het college, zodat zij het Hoog 
Heemraadschap kan blijven aansporen voor verbetering. 
 
Inwoners Ouderkerk a/d IJssel tevreden over veiligheid 
Maandag 23 januari jl werd er een veiligheidsmarkt gehouden in Ouderkerk a/d IJssel, zoals dit 
ook vorig jaar in Gouderak het geval was, op initiatief van de ChristenUnie. De vorm en invulling 
van de veiligheidsmarkt was het zelfde, de beleving van veiligheid echter, was in beide kernen heel 
anders. In Gouderak werd het gevoel van veiligheid weg genomen door hangjongeren en overlast 
door vernielingen door een specifiek groepje jongeren. Daarover werd in Gouderak heftig 
gediscussieerd.  - Vermeld dient te worden dat ouders zich de kritiek hebben aangetrokken en er 
met dit specifieke groepje goede gesprekken zijn gevoerd, waardoor de overlast is verdwenen. Zo 
hoort het ook, ouders hebben de eerste verantwoordelijkheid, ook in dit soort zaken. – In 
Ouderkerk a/d IJssel werden geen geluiden gehoord van overlast of onveiligheid tijdens het forum 
gesprek. Het was jammer dat daar maar weinig inwoners bij betrokken waren. Wel werd er 
gesproken over de dijk en de ‘verkeerde’ aanpassingen: verkeerde belijning en verwijderen 
middenstreep. De conclusie kon worden getrokken dat inwoners van Ouderkerk a/d IJssel zich 
veilig voelen in hun woonplaats. En dat is heel wat waard, dat willen wij graag zo houden. 



Openbaar vervoer houdt onze aandacht 
De nieuwe aanbesteding voor het openbaar vervoer voor onze gemeente is momenteel  
actueel. Het college kon eind vorig jaar daarvoor wensen indienen. Op verzoek van de 
ChristenUnie heeft het college de wens van een extra spitsbus ingebracht en een bushalte  
nabij de nieuwe begraafplaats. Een extra spitsbus rijdt er nu weer, dankzij de ChristenUnie,  
maar op een zeer ongelegen moment. Bij de nieuwe aanbesteding blijft het van belang om  
deze spitsbus te behouden. Zoals is gebleken is schrappen gemakkelijker dan toevoegen. 
 
Herindeling blijft een moeilijke kwestie 
De herindeling blijft een lastige zaak. Minister Spies van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties heeft 16 januari jl. een bezoek gebracht aan de Krimpenerwaard en gesproken 
met de 6 Krimpenerwaardgemeenten. Niet alleen de gemeenten van de huidige K5, maar ook met 
Krimpen a/d IJssel. In onze ogen blijft een K6 de beste oplossing voor de Krimpenerwaard. Zo kan 
het beste – gezamenlijk - de zorg worden gedragen voor onze mooi groene Waard. Mocht een K6 
geen optie zijn, dan resteert een K5. De vraag blijft of de nieuwe gemeente dan wel groot genoeg 
is in de ogen van Provincie en Rijk en er niet in no time weer een nieuwe herindeling zal 
plaatsvinden. Want daar zijn wij absoluut op tegen. Een proces van herindeling kost veel tijd en 
geld en brengt vaak veel onrust met zich mee. En daar zit niemand op te wachten. In één keer 
goed doen is ons advies. Minister Spies heeft aangegeven dat we geen maanden hoeven te 
wachten op haar verdere acties: een herindelingsvoorstel of alles laten zoals het is. Binnen enkele 
weken/zo niet dagen hopen we te weten wat zij voor heeft met de Krimpenerwaard. Wij hopen u 
tijdens de ledenvergadering van 20 maart eindelijk duidelijkheid te kunnen geven over dit dossier. 
Daar zijn we allemaal wel aan toe! 
 
Verzoek uit de fractie 
Namens de fractie wil ik als fractievoorzitter graag het volgende onder uw aandacht brengen. 
DV 20 maart a.s. is er weer een ChristenUnie ledenvergadering. Wij – de fractie – stellen het dan 
zeer op prijs u te ontmoeten en bij te praten. We constateren de laatste tijd dat het bezoek van 
onze leden tijdens de ledenvergaderingen terug loopt. Dat vinden wij jammer. Wij hebben 
begrepen dat wij u op een goede manier informatie verstrekken via website en nieuwsbrief. Dat 
zou een reden kunnen zijn waarom het niet meer aantrekkelijk is om een ledenvergadering te 
bezoeken. Via deze nieuwsbrief wil ik u oproepen om onze ledenvergadering toch te blijven 
bezoeken. (Er volgt later nog een uitnodiging). Wij hebben het namelijk ook nodig om met u, onze 
leden en achterban in contact te blijven. Namens u proberen wij zo goed mogelijk het ChristenUnie 
geluid te laten horen en om te zetten in daden. Het is voor ons belangrijk dat er momenten zijn in 
het jaar om met u van gedachten te wisselen over zaken die spelen in onze gemeente. Wat u van 
ons verwacht, wat anders moet of beter kan. Wij hebben uw inbreng en betrokkenheid nodig om 
onze taken op een goede manier uit te voeren. En wat zeker belangrijk is dat we elkaar op zo’n 
moment kunnen motiveren, inspireren en ons werk en onze gemeente kunnen opdragen aan God. 
 
Van de wethouder, Theo Segers 
Door het bestuur en de fractie van de CU bent u al geïnformeerd over tal van zaken.  
In vogelvlucht nog enkele hoofdlijnen: 

• WMO. Er wordt gewerkt aan een nieuw beleidsplan. Ook moeten we proberen de uitgaven 
te beperken. Dat vraagt een grote inspanning voor de gemeente, maar zeker voor de 
burgers. Meer taken en uitgaven zullen neer komen op ons aller schouders. Samen de 
lasten dragen (waar heb ik dat meer gelezen?) 

• Decentralisaties. In alle gemeenten, ook in Ouderkerk, worden de decentralisaties 
voorbereid. Het is door het kabinet bepaald dat onderdelen van landelijk en provinciaal 
beleid wordt overgedragen naar de gemeenten. Te weten: Wet werken naar vermogen, 
AWBZ, en de Jeugdzorg. Taken die er dus bij komen. Let wel, met minder budget. Een 
gigantische operatie. In samenwerking met andere gemeenten wil de gemeente Ouderkerk 
ook hier vorm aan geven. 

• Omtrent het Veenweidepact blijft het stil. Toch kan ik u verzekeren dat we er als college 
alles aan doen om beweging in dit dossier te krijgen. Onder meer door het gesprek aan te 
gaan met de gedeputeerde, collega wethouders en maatschappelijke organisaties.  


